

§ 1 Scope and Provider

(1) These Terms and Conditions (T&C;) apply to the use of audio software plugins (VST3/AU) for music production provided by Neext.code UG (haftungsbeschränkt), Rötzensweg 1, 71522 Backnang, Germany (hereinafter "Neext.code"). They govern the licensing and use of this software by the end user (hereinafter "User").

(2) Deviating or supplementary terms and conditions of the User shall not apply unless Neext.code has expressly agreed to their validity in writing. By installing or using the plugin, the User accepts these T&C; as binding.

§ 2 Subject Matter of the Contract and Grant of License

(1) Neext.code provides audio plugins to the User. The subject of the contract is the granting of a right to use the software in accordance with the provisions set out below. The software is not sold to the User; no transfer of ownership rights takes place. Instead, the User receives a license to use the software within the scope described herein. All rights to the software (in particular copyright) remain with Neext.code or its licensors.

(2) The User is granted a simple (non-exclusive), perpetual, non-transferable and non-sublicensable license to install and use the purchased audio plugin on up to three (3) end devices. Simultaneous use on more than three devices is not permitted.

§ 3 Conclusion of Contract and Payment Processing via Paddle

(1) The sale and payment processing for the software is carried out exclusively via the platform Paddle. Paddle.com Market Limited acts as the authorized merchant of record and reseller of the software. This means that the purchase contract for the plugin is concluded between the User and Paddle. Paddle's terms and payment conditions apply exclusively to the purchase (payment, invoicing, right of withdrawal, etc.), to which explicit reference is hereby made. In this respect, Neext.code is not a contractual partner of the User for the purchase transaction, but provides the licensed software for use after the purchase has been completed.

(2) License Key:

After successful completion of the purchase via Paddle, a personal license key (product key) is made available to the User.

The license key is provided electronically and is accessible via the User's account dashboard under the sections "Licenses" and "My Products".

Within the "My Products" section, the User may also download the purchased software.

The license key entitles the User to activate and use the plugin in accordance with these Terms and Conditions.

The User is responsible for keeping the license key confidential and must not disclose it to third parties.

§ 4 Rights of Use and Obligations of the User

(1) Scope of License:

The User may install and use the purchased plugin on up to three (3) end devices within the scope of the agreed license.

The license may be technically linked to device-specific identifiers.

Use beyond the permitted number of activations is excluded.

The User is responsible for ensuring that the license is not used simultaneously on more than three devices.

(2) Restrictions:

The User is not permitted to use the software outside the licensed scope. In particular, the User is obliged to comply with the following restrictions:

- No sharing
- No copying or distribution beyond contractual use
- No modification or reverse engineering
- No circumvention of protection measures
- Use only in accordance with applicable laws

§ 5 License Verification and Technical Measures

(1) Neext.code uses technical measures to ensure the validity of the license key and compliance with the license conditions, including the transmission of a pseudonymized hardware ID.

(2) By installing and using the software, the User consents to these technical verification measures.

§ 6 Updates and Support Services

(1) Updates: Neext.code may, at its own discretion, release updates, upgrades, or new versions of the plugins.

The User has no entitlement to the provision of updates beyond statutory requirements.

(2) Support:

The contract does not include any guaranteed support services.

The User may contact Neext.code via the provided support channels.

However, Neext.code does not guarantee availability, response times, or successful resolution of support requests.

Support services are provided voluntarily and on a goodwill basis only and do not constitute a contractual obligation.

There is no entitlement to future support, continued assistance, or specific support outcomes.

§ 7 Misuse, Breach of Contract, and Consequences

(1) Breach of license conditions: If the User violates the obligations or license restrictions set out in these T&C, Neext.code is entitled to temporarily or permanently block the license key or deactivate the software.

(2) Reversal and refunds:

In the event of a refund or reversal of the purchase (e.g. due to a statutory right of withdrawal of 14 days or a refund approved by Paddle), the license key provided to the User automatically loses its validity.

Any rights of withdrawal, refunds, or purchase reversals are governed exclusively by the terms and conditions of Paddle as the Merchant of Record.

(3) Notification and restoration:

Reactivation of a license may be granted at Neext.code's discretion after clarification of the circumstances.

§ 8 Limitation of Liability

(1) Neext.code shall be liable without limitation for damages resulting from intent or gross negligence, as well as for damages resulting from injury to life, body, or health.

(2) In cases of simple negligence, Neext.code shall only be liable for breaches of essential contractual obligations (cardinal obligations). In such cases, liability shall be limited to the foreseeable damage typical for the contract at the time of its conclusion.

(3) Any further liability of Neext.code is excluded.

(4) In particular, Neext.code shall not be liable for damages resulting from incompatibilities between the software and the User's hardware, operating system, digital audio workstation (DAW), drivers, or other third-party software. This includes, in particular, loss of data, loss of projects, loss of profits, system crashes, or other indirect or consequential damages, unless such damages are caused intentionally or by gross negligence.

(5) The User is responsible for creating regular backups of systems and data prior to installing or using the software.

(6) Any gratuitous services or voluntary additional services are provided without acknowledgment of a legal obligation.

§ 9 Final Provisions

(1) German law applies, excluding CISG.

(2) Place of jurisdiction is Backnang, Germany, where legally permissible.

(3) Neext.code does not participate in consumer dispute resolution proceedings.

(4) Severability clause applies.

(5) Written form requirement applies.

§ 1 Geltungsbereich und Anbieter

(1) Diese Allgemeinen Geschäftsbedingungen (AGB) gelten für die Nutzung von Audio-Software-Plugins (VST3/AU) zur Musikproduktion, die von der Neext.code UG (haftungsbeschränkt), Rötzensweg 1, 71522 Backnang, Deutschland (nachfolgend „Neext.code“), bereitgestellt werden. Sie regeln die Lizenzierung und Nutzung dieser Software durch den Endnutzer (nachfolgend „Nutzer“).

(2) Abweichende oder ergänzende Geschäftsbedingungen des Nutzers finden keine Anwendung, es sei denn, Neext.code hat ihrer Geltung ausdrücklich schriftlich zugestimmt. Durch Installation oder Nutzung des Plugins akzeptiert der Nutzer diese AGB als verbindlich.

§ 2 Vertragsgegenstand und Lizenzgewährung

(1) Neext.code stellt dem Nutzer Audio-Plugins zur Verfügung. Gegenstand des Vertrags ist die Einräumung eines Nutzungsrechts an der Software nach Maßgabe der nachfolgenden Bestimmungen. Die Software wird nicht verkauft; ein Übergang von Eigentumsrechten findet nicht statt. Sämtliche Rechte an der Software (insbesondere Urheberrechte) verbleiben bei Neext.code oder deren Lizenzgebern.

(2) Dem Nutzer wird eine einfache (nicht-ausschließliche), zeitlich unbefristete, nicht übertragbare und nicht unterlizenzierbare Lizenz eingeräumt, das erworbene Audio-Plugin auf bis zu drei (3) Endgeräten zu installieren und zu nutzen. Eine Nutzung auf mehr als drei Endgeräten ist nicht gestattet.

§ 3 Vertragsschluss und Zahlungsabwicklung über Paddle

(1) Der Verkauf und die Zahlungsabwicklung der Software erfolgen ausschließlich über die Plattform Paddle. Paddle.com Market Limited handelt als autorisierter Merchant of Record und Wiederverkäufer der Software. Der Kaufvertrag über das Plugin kommt somit zwischen dem Nutzer und Paddle zustande. Für den Kauf gelten ausschließlich die Zahlungs- und Vertragsbedingungen von Paddle (insbesondere Zahlung, Abrechnung, Widerrufsrecht usw.), auf die hiermit ausdrücklich verwiesen wird. Neext.code ist nicht Vertragspartner des Nutzers im Rahmen des Kaufvorgangs, sondern stellt die lizenzierte Software nach Abschluss des Kaufs zur Nutzung bereit.

(2) Lizenzschlüssel:

Nach erfolgreichem Abschluss des Kaufs über Paddle wird dem Nutzer ein persönlicher Lizenzschlüssel (Produktschlüssel) zur Verfügung gestellt.

Der Lizenzschlüssel wird elektronisch bereitgestellt und ist über das Nutzerkonto im Benutzer-Dashboard unter den Bereichen „Licenses“ und „My Products“ abrufbar.

Im Bereich „My Products“ kann der Nutzer zudem die erworbene Software herunterladen.

Der Lizenzschlüssel berechtigt den Nutzer, das Plugin gemäß diesen Allgemeinen Geschäftsbedingungen zu aktivieren und zu nutzen.

Der Nutzer ist verpflichtet, den Lizenzschlüssel vertraulich zu behandeln und nicht an Dritte weiterzugeben.

§ 4 Nutzungsrechte und Pflichten des Nutzers

(1) Lizenzumfang:

Der Nutzer darf das erworbene Plugin im Rahmen der vereinbarten Lizenz auf bis zu drei (3) Endgeräten installieren und nutzen.

Die Lizenz kann technisch an gerätespezifische Identifikationsmerkmale gebunden sein.

Eine Nutzung über die zulässige Anzahl von Aktivierungen hinaus ist ausgeschlossen.

Der Nutzer ist dafür verantwortlich, dass die Lizenz nicht gleichzeitig auf mehr als drei Endgeräten verwendet wird.

(2) Beschränkungen:

Der Nutzer ist nicht berechtigt, die Software außerhalb des lizenzierten Umfangs zu verwenden. Insbesondere ist der Nutzer verpflichtet, die folgenden Beschränkungen einzuhalten:

- Keine Weitergabe
- Keine Vervielfältigung oder Verbreitung außerhalb der vertraglich zulässigen Nutzung
- Keine Modifikation oder kein Reverse Engineering
- Keine Umgehung von Schutzmaßnahmen
- Nutzung ausschließlich im Einklang mit geltendem Recht

§ 5 Lizenzprüfung und technische Maßnahmen

(1) Neext.code setzt technische Maßnahmen ein, um die Gültigkeit des Lizenzschlüssels und die Einhaltung der

Lizenzbedingungen sicherzustellen, insbesondere durch die Übermittlung einer pseudonymisierten Hardware-ID.
(2) Durch Installation und Nutzung der Software erklärt sich der Nutzer mit diesen technischen Prüfmaßnahmen einverstanden.

§ 6 Updates und Supportleistungen

(1) Updates: Neext.code kann nach eigenem Ermessen Updates, Upgrades oder neue Versionen der Plugins bereitstellen. Ein Anspruch des Nutzers auf die Bereitstellung von Updates besteht nicht, soweit gesetzlich nicht zwingend vorgeschrieben.

(2) Support:

Der Vertrag beinhaltet keine garantierten Supportleistungen.

Der Nutzer kann Neext.code über die bereitgestellten Support-Kanäle kontaktieren.

Neext.code übernimmt jedoch keine Gewähr für Erreichbarkeit, Reaktionszeiten oder die erfolgreiche Lösung von Supportanfragen.

Supportleistungen erfolgen freiwillig und auf Kulanzbasis und stellen keine vertragliche Verpflichtung dar.

Ein Anspruch auf zukünftigen Support, fortlaufende Betreuung oder bestimmte Supportergebnisse besteht nicht.

§ 7 Missbrauch, Vertragsverletzungen und Folgen

(1) Verstößt der Nutzer gegen die in diesen AGB festgelegten Lizenzbedingungen oder Pflichten, ist Neext.code berechtigt, den Lizenzschlüssel vorübergehend oder dauerhaft zu sperren oder die Software zu deaktivieren.

(2) Rückabwicklung und Erstattungen:

Im Falle einer Rückerstattung oder Rückabwicklung des Kaufs (z. B. aufgrund eines gesetzlichen Widerrufsrechts von 14 Tagen oder einer von Paddle genehmigten Erstattung) verliert der dem Nutzer bereitgestellte Lizenzschlüssel automatisch seine Gültigkeit.

Sämtliche Widerrufs-, Erstattungs- oder Rückabwicklungsrechte richten sich ausschließlich nach den Bedingungen von Paddle als Merchant of Record.

(3) Mitteilung und Wiederherstellung:

Eine Reaktivierung einer Lizenz kann nach Klärung der Umstände nach Ermessen von Neext.code erfolgen.

§ 8 Haftungsbeschränkung

(1) Neext.code haftet unbeschränkt für Schäden, die auf Vorsatz oder grober Fahrlässigkeit beruhen, sowie für Schäden aus der Verletzung von Leben, Körper oder Gesundheit.

(2) Bei einfacher Fahrlässigkeit haftet Neext.code nur bei Verletzung wesentlicher Vertragspflichten (Kardinalpflichten). In diesem Fall ist die Haftung auf den bei Vertragsschluss vorhersehbaren, vertragstypischen Schaden begrenzt.

(3) Eine darüber hinausgehende Haftung von Neext.code ist ausgeschlossen.

(4) Insbesondere haftet Neext.code nicht für Schäden, die aus Inkompatibilitäten der Software mit der Hardware, dem Betriebssystem, der Digital Audio Workstation (DAW), Treibern oder sonstiger Drittsoftware des Nutzers resultieren.

Dies umfasst insbesondere Datenverluste, Projektverluste, entgangenen Gewinn, Systemabstürze oder sonstige mittelbare oder Folgeschäden, sofern diese nicht auf Vorsatz oder grober Fahrlässigkeit beruhen.

(5) Der Nutzer ist verpflichtet, vor Installation und Nutzung der Software regelmäßige Sicherungskopien (Backups) seiner Systeme und Daten anzufertigen.

(6) Unentgeltliche oder freiwillige Zusatz- oder Serviceleistungen erfolgen ohne Anerkennung einer Rechtspflicht.

§ 9 Schlussbestimmungen

(1) Es gilt das Recht der Bundesrepublik Deutschland unter Ausschluss des UN-Kaufrechts (CISG).

(2) Gerichtsstand ist Backnang, soweit gesetzlich zulässig.

(3) Neext.code nimmt nicht an Streitbeilegungsverfahren vor einer Verbraucherschlichtungsstelle teil.

(4) Sollten einzelne Bestimmungen dieser AGB unwirksam sein oder werden, bleibt die Wirksamkeit der übrigen Bestimmungen unberührt.

(5) Änderungen und Ergänzungen dieser AGB bedürfen der Schriftform.